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Z Á P I S 
z 2. zasedání Zastupitelstva obce Hojovice 

číslo 2/2022 
konaného 24. 11. 2022 od 19.00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Hojovice 

_________________________________________________________________________________ 
 
 
Jednání se účastnilo 6 ze 7 zastupitelů, a proto bylo usnášeníschopné. V průběhu zasedání se 
dostavila i omluvená místostarostka a jednání se zúčastnilo 7 ze 7 zastupitelů. 
Omluveni:  Pavlína Kolářová, která se dostavila v průběhu zasedání ZO 
Veřejnost: 7 
Účetní obce paní Starková. 
 
Jednání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:00 hod. 
 
K bodu programu 1 – Zahájení 
Starosta zahájil 2. zasedání Zastupitelstva obce Hojovic, konstatoval, že informace o konání 2. 
zasedání zastupitelstva obce byla v souladu s § 93 odst. 1 zákona o obcích zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu dne 14. listopadu 2022, tedy ve lhůtě 7 dní před konáním zasedání. Všem 
zastupitelům byly zaslány přístupy k podkladům k dnešnímu jednání. Současně by zveřejněny na 
„elektronické úřední desce". 
Starosta konstatoval, že zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen panem Josefem 
Vaníčkem a panem Josefem Leitlem. Zápis je k dispozici na obecním úřadě k nahlédnutí. Současně 
byl zápis zveřejněn na „úřední desce“ obce a na „elektronické úřední desce“. Proti zápisu nebyly 
vzneseny námitky, a tudíž se pokládá za schválený.  
Starosta konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno dnešního jednání 6 ze 7 zastupitelů (příloha 
č. 1).  
Starosta dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů/přítomni všichni zastupitelé 
obce, a proto je zastupitelstvo obce podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. Dále 
informoval přítomné, že pro účely pořízení zápisu bude celé jednání nahráváno na diktafon a po 
pořízení zápisu a jeho podepsání ověřovateli, bude zvukový záznam smazán, a to z toho důvodu, že 
obecní úřad není schopen uchovat zvukový záznam jako dokument zastupitelstva v anonymizované 
podobě.  
Starosta uvedl k projednávaným bodům v oblasti majetku obce a finanční stránky obce, že byly všem 
zastupitelům zaslány podklady. 
Zastupitelé požádali starostu, aby jim podklady byly zasílány v samostatných souborech a ne v ZIP. 
 
Volba ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta určil ověřovatele a zapisovatele. Ověřovatelé zápisu ani zapisovatel nemusejí být členy 
zastupitelstva obce. Starosta určil ověřovateli zápisu paní Hanu Šelepovou a paní Alenu Ledererovou. 
Zapisovatelkou 2. zasedání zastupitelstva obce určil starosta paní Alenu Hradeckou. 

 
Usnesení 46/2022 

Zastupitelstvo obce Hojovice 
I. Schvaluje: 
    Ověřovatele 2. zasedání zastupitelstva obce ve složení:  
    paní Hana Šelepová a paní Alena Ledererová 
Výsledek hlasování:      hlasů pro  6  hlasů proti  0  hlasů zdržel  0 
Starosta konstatoval, že usnesení 46/2022 bylo schváleno. 
 
Rezignace členů zastupitelstva  
Na základě písemné rezignace pana Jana Klátila zanikl mu dne 2. 11. 2022 mandát člena 
Zastupitelstva obce Hojovice. V souladu s ustanovením § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb. o 
volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, nastupuje na uvolněný mandát náhradník 
z téže volební strany, a to dnem následujícím po dni, kdy došlo k zániku mandátu.  
SNK pro obnovu Hojovic získal v komunálních volbách 2 mandáty. Další kandidát – náhradníkem je 
podle výsledku voleb Jiří Šenolt. Na základě písemné rezignace pana Šenolta zanikl mu dne 5. 11. 
2022 mandát člena Zastupitelstva obce Hojovice.   
Další kandidát – náhradníkem SNK pro obnovu Hojovic je podle výsledku voleb Alena Ledererová, 
které dle výsledků hlasování vznikl mandát člena Zastupitelstva obce Hojovice dne 6. 11. 2022. 
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Starosta přečetl návrh usnesení 

 
Usnesení 47/2022 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a  
I. Bere na vědomí, že 

1. dne 2. 11. 2022 zanikl mandát člena Zastupitelstva obce Hojovice panu Janu Klátilovi. 
2. dne 5. 11. 2022 zanikl mandát člena Zastupitelstva obce Hojovice panu Jiřímu Šenoltovi. 

Výsledek hlasování:      hlasů pro  6  hlasů proti  0  hlasů zdržel  0 
Starosta konstatoval, že usnesení 47/2022 bylo schváleno. 
 
Vznik mandátu člena zastupitelstva a složení slibu 
Na počátku zasedání bylo člence zastupitelstva obce paní Aleně Ledererové předán starostou 
osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů.  
Zastupitelka paní Hana Šelepová, Hojovice č. p. 18, z důvodu nemoci nemohla složit slib, a proto byla 
starostou vyzvána, aby složila slib. 
 
Složení slibu proběhlo tak, že starosta přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích: 
  „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu obce a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky“. 
 
Starosta jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva – Hanu Šelepovou a Alenu Ledererovou, aby 
každá z nich jednotlivě vstala a složila slib pronesením slova „slibuji“ a následně potvrdil složení slibu 
svým podpisem na připraveném archu (příloha č. 2). Slib složily 2 zastupitelky.  
Starosta přečetl návrh usnesení 

Unesení 48/2022 
Slib člena zastupitelstva obce 

Zastupitelstvo obce Hojovice 
I. Bere na vědomí, že 

1. členové zastupitelstva - Hana Šelepová a Alena Ledererová, kteří získali mandát zastupitele 
obce, složily bez výhrad zákonem předepsaný slib, 

2. členové zastupitelstva - Hana Šelepová a Alena Ledererová, nenaplňují podmínku 
neslučitelnosti s funkcí člena Zastupitelstva obce Hojovice 

Výsledek hlasování:      hlasů pro  6 hlasů proti  0  hlasů zdržel 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 48/2022 bylo schváleno. 
 
Schválení programu jednání 
Starosta navrhl program jednání, který byl zveřejněný na úřední desce a zaslán zastupitelům. 
Navrhuje rozšířit program zastupitelstva o finanční dar pro Farní charitu Kamenice nad Lipou, 
vybudování dětského hřiště, rozšíření dopravní obslužnosti do Kamenice nad Lipou a dále navrhl 
schválit tento rozšířený program: 

Usnesení 49/2022 
Program jednání 

Zastupitelstvo obce Hojovice schvaluje program 2. jednání Zastupitelstva obce Hojovice: 
1. Zahájení 

 Volba ověřovatelů a zapisovatele zápisu  

 Rezignace členů zastupitelstva a vznik mandátu členu zastupitelstva 

 Složení slibů členů zastupitelstva 

 Schválení programu jednání  

2. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály – 1. část. 

3. Schválení nového jednacího řádu zastupitelstva 

4. Volba předsedy sociální komise 

5. Hospodaření s majetkem obce: 

 Zpráva starosty ke správě lesního porostu 

 Žádost pí. Šenoltové týkající se místní komunikace 

 Rozpočet na opravu cesty na místní komunikaci 

 Posouzení rozpočtu sadebních prací a vrácení dotace 
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 Posouzení studie p. p. č. 69/2, 69/11 a 67 

6. Finanční záležitosti: 

 Návrh rozpočtu obce na rok 2023 

 Rozpočtové opatření č. 3/2022 

 Dar pro Farní charitu Kamenice nad Lipou 

 Návrh na zhodnocení vkladu u Komerční banky a.s. 

7. Různé: 

 Ukončení nájmu restaurace a obchodu a zajištění jejich provozu 

8. Zprávy starosty: 

 K organizačnímu a ekonomickému zajištění komunikace s občany a komunikace uvnitř 

obecního úřadu (nově webové stránky, telefony, maily) 

 Duplicita k přístupu k datové schránce, KEO 4 – spisová služba a účetnictví 

 Příprava volby prezidenta (komise, organizace voleb aj.) 

 Vybudování dětského hřiště 

 Dopravní obslužnost do Kamenice nad Lipou 

9. Dotazy členů zastupitelstva 

10. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály – 2. část 

 
Výsledek hlasování:      hlasů pro 6   hlasů proti  0  hlasů zdržel  0  
Starosta konstatoval, že usnesení 49/2022 bylo schváleno. 
 
K bodu pořadu 2 – Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými 
materiály – 1. část. 
Ze strany přítomných občanů nebyla vznesena žádná připomínka ke správě obce nesouvisející 
s projednávanými materiály. 
 
K bodu pořadu 3 – Schválení nového jednacího řádu zastupitelstva 
Starosta konstatoval, že platný Jednací řád Zastupitelstva obce Hojovice je datován dne 9. 3. 2001. 
Vzhledem ke změnám v právním řádu předložil starosta zastupitelstvu ke schválení návrh Jednacího 
řádu Zastupitelstva obce Hojovic a vznesl dotaz, zda jsou k tomuto návrhu nějaké připomínky. Nikdo 
z přítomných zastupitelů nemá žádné připomínky. Starosta přečetl návrh usnesení. 
 

Usnesení 50/2022 
Jednací řád Zastupitelstva obce Hojovice 

Zastupitelé obce Hojovice po projednání 
I. Schvalují   

Jednací řád Zastupitelstva obce Hojovice ve znění předloženého návrhu. 
Výsledek hlasování:      hlasů pro 6   hlasů proti  0  hlasů zdržel  0  
Starosta konstatoval, že usnesení 50/2022 bylo schváleno. 
 
K bodu pořadu 4 - Volba předsedy sociálního výboru. 
Starosta vyzval přítomné zastupitele o předložení návrhu kandidáta na funkci předsedy sociálního 
výboru. Starosta navrhl paní Hanu Šelepovou. Otázal se, zda jsou další návrhy na předsedu 
sociálního výboru? Jiné návrhy na předsedu sociálního výboru nebyly vzneseny. Paní Hana Šelepová 
souhlasí s kandidaturou. Starosta přečetl návrh usnesení. 
 

Usnesení 51/2022 
Zastupitelstvo obce Hojovice v souladu s § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích         
I. Volí 
     paní Hanu Šelepovou předsedou sociálního výboru. 
Výsledek hlasování:     hlasů pro   6  hlasů proti 0   hlasů zdržel 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 51/2022 bylo schváleno. 
 
Bod programu 5 – Hospodaření s majetkem obce 
Starosta seznámil zastupitele s provedenými jednáními s odborným lesním hospodářem, jednatelem 
společnosti PH Les s. r. o., jednáním s obchodním zástupcem společnosti Almea s. r. o., prohlídkou 
lesů v majetku obce a dokumenty k těžební a pěstební činnosti (faktur, smluv, objednávkovým 
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systémem aj.). Na základě zjištěných skutečností navrhuje starosta přiřadit tzv. „hajného“ k práci 
odborného lesního hospodáře nebo kumulovat tyto funkce jinou fyzickou nebo právnickou osobou. 
V rámci kontroly obce by garant zastupitelstva Josef Vaníček zajišťoval zájmy obce. Starosta by 
prováděl namátkovou kontrolní činnost v rámci administrativy, tak i fyzických kontrol. 
Ke shora uvedené záležitosti uvádí pan Josef Vaníček, že žádá zastupitelstvo, aby nevykonával 
garanta za lesní hospodářství z důvodů jeho pracovní vytíženost. Navrhl, aby kontrolní činnost 
vykonával Ing. Dvořák. 
Starosta k tomu uvádí, že nezjistil žádné zásadní pochybení. S Ing. Dvořákem je domluvený na 
kontrolní činnosti ohledně pěstební činnosti a navrhuje, aby zastupitelé do příštího zastupitelstva 
společně prošli les. Pokud někdo chce nahlédnout do dokumentace ze zastupitelů, je k dispozici je 
mapa a faktury. 
Starosta dále uvedl, aby vzdání se garanta za lesní hospodářství byla projednána na dalším 
zastupitelstvu obce.  

Usnesení 52/2022 
Zpráva ke správě lesního porostu 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Zprávu starosty ke správě lesního porostu“ a  
I. Bere na vědomí 
  zprávu starosty ke správě lesního porostu. 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 5 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 1 
Starosta konstatoval, že usnesení 52/2022 bylo schváleno. 
 
Starosta předložil zastupitelstvu obce k projednání výsledky šetření stavebního výboru (zápis 
z místního šetření) k „Žádosti o odstranění navážky z obecní cesty“. Stavební výbor došel k závěru, že 
obecní cesta je na pozemku paní ……………….. Obecní cesta je takto zanesena již 15 let. Žadatelka 
uvedla, že třetí osoba stále naváží zeminu a trávu na obecní pozemek. Byla diskutována možnost část 
navezené zeminy vybagrovat a položit příslušný komponent. V diskuzi vznikly protichůdné názory na 
způsob vyřešení problému. Manželé …………………. uvádí, že současná situaci jim způsobuje škodu 
na jejich nemovitostech a škodí to také obci. Starosta dotazem zjistil, že vlastníci nemovitostí ani 
uživatelka sousední nemovitosti, nebyli žadateli kontaktováni k vyřešení problémů. 
Starosta navrhl setkání stran na obecním úřadu za účasti stavebního výboru a dále ke zjištění nákladů 
na rozšíření místní komunikace. Žadatelka s návrhem starosty souhlasí. 
Starosta přečetl návrh usnesení 

Usnesení 53/2022 
Žádost paní ……………… na obecní cestu 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Žádost pí. ……………… na obecní cestu“ a  
I. Ukládá 

starostovi obce a vedoucímu stavebnímu výboru ke schválení jednání mezi vlastníky nemovitostí a 
obci, jako majitele místní komunikace, k vyřešení neoprávněného zúžení místní komunikace 

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 6 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 53/2022 bylo schváleno. 
 
V průběhu zastupitelstva obce, v 19:50 hodin, se jednání zúčastnila i místostarostka obce, které 

zastupovala obec na jednání DSO Nová Lípa. Jednání se zúčastnilo 7 ze 7 zastupitelů.  
Starosta uvedl, že na návrh zastupitele Josefa Vaníčka byl rozpočet na opravu místní komunikace 
k Ovčínu předložen příslušnou společností a to jen na část komunikace. Návrh na úpravu místní 
komunikace nebyl předtím v zastupitelstvu projednán. Starosta vyzval zastupitele, aby se k dané 
problematice a rozpočtu vyjádřili.  
Paní Pavla Kolářová sdělila, že je možné zažádat o dotaci na komunikace obce od ledna 2023. Dále 
upozornila, že nejsou v souvislosti s opravou místní komunikace, vyřešeny majetkové vztahy a část 
komunikace je ve vlastnictví třetích osob.  
Starosta, na základě nových skutečností, navrhuje zjistit, jaké budou podmínky pro poskytnutí dotace 
a provést opravu místní komunikace až za zatáčku. Starosta sděluje, že v této věci jednal a PH Les s. 
r. o. a společnost zastává stanovisko, že vlastník lesa musí předem jednat s vlastníkem místní 
komunikace a jejím používání. Jedná se o povinnost vlastníka s obcí.  
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 54/2022 
Rozpočet na opravu místní komunikace 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Rozpočet na opravu místní komunikaci“ a  
I. Bere na vědomí  
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zprávu místostarostky o možnosti požádat o dotaci na opravu místní komunikaci v důsledku 
kalamitních situací a to od ledna 2023. 

II. Ukládá 
    starostovi obce zjistit podklady k poskytnutí dotace a informovat zastupitelstvo obce 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 54/2022 bylo schváleno. 
 
Starosta předložil zastupitelstvu obce k projednání „Rozpočet za sadební a ostatní materiály“ Lesního 
a zahradní servisu Marka Černého za rekultivaci tzv. rokle, za budovou Obecního úřadu v Hojovicích. 
Současně starosta sdělil, že předchozí jednání starostky vedl k získání dotace ve výši 127 000 Kč na 
Obnovu venkova Vysočiny 2022 při plánovaných nákladech na projekt ve výši 600 000 Kč. 
Předpokladem bylo zahájení akce 15. 08. 2022 a konec akce 15. 11. 2022.  
Starosta uvádí, že je třeba rozhodnout, zda dotaci vrátíme či nikoliv a zda budeme pokračovat v akci. 
Starosta se dotázal, zda má někdo připomínku či návrhy k pokračování akcí, za jakých podmínek 
nebo zda budeme rokli rekultivovat z vlastních prostředků? 
Zastupitelstvo projednalo užití dotace a pověřilo starostu obce k vedení jednání o vrácení dotace. Dále 
projednalo možnost rekultivace z vlastních zdrojů nebo zadání třetí osobě. Po skončení diskuze 
přečetl starosta návrh usnesení 

Usnesení 55/2022 
Rozpočet sadebních prací a vrácení dotace  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Rozpočet sadebních prací a vrácení dotace“ a  
I. Bere na vědomí 
   navržený rozpočet Lesního a zahradní servisu Marka Černého. 
II. Ukládá 
    Starostovi obce vedením jednání s Krajem Vysočina o vrácení dotace a zajistil její vrácení. 
III. Pověřuje 

Alenu Ledererovou k zajištění kontaktu na třetí osobu k možné realizaci rekultivace pozemku. 
          T: 31. 12. 2022 
IV. Ukládá 

Místostarostce obce oslovit třetí osobou – zahradnictví k provedení úpravy pozemku a předložení 
návrhu kalkulace od třetí osoby na rekultivaci pozemku.  

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 55/2022 bylo schváleno. 
 
Starosta vyzval zastupitele k vyjádření se ke „Studii p. p. č. 69/2, 69/11 a 67 k rozdělení pozemků 
„obce v souvislosti s návrhem předchozího zastupitelstva o vybudování 4 rodinných domů v dané 
lokalitě.  
Starosta uvádí, že je třeba rozhodnout, zda budeme pokračovat se zadáním projektu architektovi na 
rodinné domky, inženýrské sítě, rozšíření silnice aj. Jde o velmi odbornou akci, ekonomicky nákladnou 
a časově dlouhodobou akci. Je třeba zvážit, zda v ní pokračovat nebo zvolit jiné aspekty např. solární 
panely pro posílení sociálně slabších občanů při neustálém zdražování energie aj. a/nebo zvolit 
kombinaci těchto možných projektů. Je třeba posoudit akci z odborného hlediska z řad místních 
obyvatel nebo placené služby od třetích osob. 
Starosta se dotázal, zda má někdo připomínku či návrhy k akci, za jakých podmínek nebo budeme 
pokračovat jiným způsobem? Proběhla diskuze o využití pozemků a informování občanů obce. 
Pan Vaníček k tomu sděluje, že rozhodnout se pro stavební parcely a navrhuje dotáhnout projekt 
dokonce. Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení  
 

Usnesení 56/2022 
Posouzení studie p. p. č. 69/2, 69/11 a 67 k rozdělení pozemků  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Posouzení studie p. p. č. 69/2, 69/11 a 67 k rozdělení 
pozemků“ a  
I. Bere na vědomí 
    Zprávu starosty „Posouzení studie p. p. č. 69/2, 69/11 a 67 k rozdělení pozemků“. 
II. Ukládá 
    Petru Hradeckému, starostovi obce 

1. Vyvěsit na úřední desce a elektronické úřední desce informaci o možnosti odkupu pozemků 
třetích osob podle studie „Posouzení studie p. p. č. 69/2, 69/11 a 67 k rozdělení pozemků“ a 
zjistit tím počet zájemců o dané pozemky. 
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2. Zjistit odhad nákladů na vybudování cest, dlažby, přeložky vody, projektové a geodetické 
činnosti, včetně koeficientu inflace a informovat o tom zastupitele na dalším jednání ZO. 

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 56/2022 bylo schváleno.  
  
Bod programu 6. Finanční záležitosti 
Starosta uvedl, že všem zastupitelům byl rozeslán návrh rozpočtu obce na rok 2023. Zastupitelé 
diskutovali a navrhli změny v rámci rozpočtu obce. Došlo ke změně – snížení některých položek ve 
výdajové části rozpočtu. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 57/2022 

Návrh rozpočtu obce na rok 2023 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Návrh rozpočtu obce na rok 2023“ a  
I. Schvaluje 
     Návrh rozpočtu obce na rok 2023. – projednalo návrh rozpočtu a schvaluje návrh. 
II. Ukládá 
    Pavlíně Kolářové, místostarostce obce 
    zabezpečit zveřejnění záměru na úřední desce obce i na elektronické desce obce.                                           
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 57/2022 bylo schváleno.  
 
Starosta předložil zastupitelstvu obce k projednání návrh rozpočtových opatření číslo 8/2022, který by 
měl stanovit Stanovení pravomoci starosty na provádění rozpočtových opatření. Návrh uvádí, že na 
straně příjmů stanovuje zastupitelstvo obce starostovi rozpočtová opatření bez omezení a na straně 
výdajů omezení částkou 200 000 Kč. Návrh v rámci rozpočtového opatření činí 200 000 Kč jako 
dispozice pro starostu. Všichni zastupitelé s částkou pro starostu souhlasí. 
Starosta se dotázal, zda má někdo připomínku či doplnění k přednesenému návrhu? 
Nikdo neměl připomínku. Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 58/2022 

Rozpočtová opatření č. 8/2022 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Schvaluje 
     Rozpočtová opatření č. 8/2022 - Stanovení pravomoci starosty na provádění rozpočtových opatření 
II. Ukládá 
     Libuši Starkové, účetní Obecního úřadu Hojovice, 
     zabezpečit zapracování rozpočtového opatření do účetnictví obce.                  T: průběžně 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 58/2022 bylo schváleno.  
 
Starosta seznámil zastupitele, že v prosinci 2021 požádala nezisková organizace Farní charita 
Kamenice nad Lipou o finanční příspěvek na svoji činnost. Opakovaně požádala znovu starostku obce 
v roce 2022. Předchozí zastupitelstvo nerozhodlo o přidělení daru ani jej neprojednalo. Starosta zjistil, 
že běžný příspěvek z naší obce činil 5 000 Kč na základě sepsání darovací smlouvy.  
Zastupitelé shodně uvádějí, že navrhují za letošní rok částku 5 000 Kč jako finanční dar a to na 
základě sepsání darovací smlouvy. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 59/2022 
Dar pro Farní charitu Kamenice nad Lipou  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Schvaluje 

Finanční dar pro Farní charitu Kamenice nad Lipou ve výši je 5 000 Kč na rok 2022 na základě 
sepsání darovací smlouvy. 

II. Ukládá 
     Petr Hradeckému, starostovi obce 
     zabezpečit uzavření darovací smlouvy.      T: 12. 12. 2022 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 59/2022 bylo schváleno.  
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Zastupitelům starosta poskytl údaje o finančním hospodaření na účtu vedený u Komerční banky a.s., 
kdy ke dni 15. 11. 2022 má obec na účtu finanční prostředků částku ………………. Kč. Na základě 
možného znehodnocování uložených prostředků je třeba rozhodnout o jejich zhodnocení nejméně v 
rozsahu např. spořicího účtu, uložení ve fondech, investicích do nemovitostí, akciích či dluhopisech.  
Paní Pavlína Kolářová podala informaci na možnost krátkodobé investice podle vzoru Obce Počátek.  
Pan Vaníček navrhuje rozložit částku …………… do několika bank. Navrhuje uložení částky na spořicí 
účty. Paní Ing. Vopelková uvedla, že zjistí rozloženost produktu a předloží starostovi k posouzení 
nabídky jiných bank. Proběhla rozsáhlá diskuze nad investováním v konkrétních bankách, účtech a 
výši.  
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 60/2022 
Zhodnocení vkladu u Komerční banky a.s. 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Souhlasí 
      S provedením investování částky ………………….. Kč na neinvestiční produkty 
II. Ukládá 
     Petru Hradeckému, starostovi obce 

a) Informování zastupitelstva obce o provedeném výběru produktu 
b) Informovat o zabezpečení výběru produktu  

III. Pověřuje 
     starostu obce podpisem smlouvy s bankou na vybraný produkt. 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 60/2022 bylo schváleno. 
 
Bod programu 7. Různé  
Starosta uvedl, že se s nájemcem restaurace a prodejny dohodl na ukončení nájmu k 30. 12. 2022.  
Ukončením nájemní smlouvy vznikl obci z ukončené smlouvy problém se zajištěním provozu 
restaurace a prodejny. Je třeba stanovit postup k zajištění provozu a to formou fyzické osoby, která 
disponuje příslušným živnostenským oprávněním a/nebo spolkem (dobrovolných hasičů obce), 
případně další právnickou nebo fyzickou osobou. 
 

Usnesení 61/2022 
Ukončení nájmu restaurace  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Bere na vědomí 
     Ukončení nájemní smlouvy s panem ………………… na provoz restaurace a prodejny.       
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 61/2022 bylo schváleno. 
 
Zastupitelstvo obce diskutovalo o možnosti zprovoznění restaurace a prodejny a to jak formou 
samostatně výdělečné činnosti a/nebo cestou spolku (Dobrovolného hasičského sboru Hojovice)či 
jinou formou. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
  

Usnesení 62/2022 
Zajištění provozu restaurace a obchodu  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Ukládá 
   Petru Hradeckému, starostovi obce 
     Zajistit nového provozovatele pro restauraci a prodejnu.    T: 30. 11. 2022               
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 62/2022 bylo schváleno.  
 
Bod programu 8. Zprávy starosty 
Vedení obce přistoupilo předně k řádnému zajištění komunikace uvnitř obecního úřadu a ve vztahu k 
občanům a firmám a společnostech, kteří jsou standardními partnery obce.  
Telefonní čísla a mailové adresy jsou vždy na funkci nikoliv na konkrétní fyzickou osobu. Mailové 
adresa na obec zůstává stejná. Jednán se, o tato čísla a maily: 
- Starosta - 722 721 720, mail obec.hojovice.starosta@email.cz 



Zápis z 2. Zasedání zastupitelstva obce Hojovice Stránka 8 

 

- Místostarostka – 722 721 905, mail obec.hojovice.mistostarosta@email.cz 
- Starosta hasičů – 722 721 975, mail obec.hojovice.hasici@email.cz 
- Účetní – mail obec.hojovice.ucto@o2active.cz 
V souvislosti s vypadávajícím internetem je v měsíčním paušálu zahrnut i internet, který slouží pro 
potřeby obecního úřadu a hasičů. Dále byl vzhledem k činnosti státní správy získán nový telefon pro 
potřeby starosty obce.  
Současně byl zakoupen nový stolní počítač pro účetní obecního úřadu a notebook pro starostu obce, 
včetně legálních licencí pro každý počítač. Starý stolní počítač bude předán do knihovny, kde již 
původní počítač dosluhuje. Celková cena za nové počítače a licence činí ……………….. Kč. 
Od 01. 01. 2023 máme příslib, že budou fungovat nové webové stránky obce, které budou uživatelsky 
příznivější, přehlednější a bude i možnost mobilního rozhlasu, tj. po přihlášení budou občanům 
doručovány SMS zprávy a maily z dění v obci. Celkové náklady budou činit ………………… Kč. 
Po dohodě starosty s katastrem nemovitostí došlo k zajištění neplaceného přístupu pro obecní úřad a 
případné potřeby stavební či jiného výboru obce. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 63/2022 

Zpráva k organizačnímu a ekonomickému zajištění komunikace s občany a komunikace uvnitř 
obecního úřadu  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Zpráva k organizačnímu a ekonomickému zajištění 
komunikace s občany a komunikace uvnitř obecního úřadu“ a 
I. Bere ji na vědomí 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 63/2022 bylo schváleno.  
 
Starosta informoval zastupitele o organizačních opatřeních na obecním úřadu v souvislosti se 
zajištěním mailů, datové schránky a administrativních písemností a následně stanovené duplicity k 
přístupu k datové schránce, KEO 4 – spisová služba a účetnictví. S nástupem nového vedení obce je 
třeba změnit veškeré přístupy a certifikáty k veřejným registrům (datová schránka, telefony, maily aj.). 
Za tím účelem dochází ke změně certifikátu a duplicitnímu zpracování spisové služby. 
Velmi náročnou práci čeká místostarostku se zpracováním desetileté administrativy, které nebyla nijak 
vedena, řazena ani archivována. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 64/2022 

Zpráva k duplicitnímu přístupu k datové schránce, KEO 4 – spisová služba a účetnictví 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Zpráva k duplicitnímu přístupu k datové schránce, KEO 4 – 
spisová služba a účetnictví“ a 
I. Bere ji na vědomí 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 64/2022 bylo schváleno. 
  
Starosta informoval, že v lednu 2023 proběhne první a případně i druhé kolo prezidentských voleb. Je 
třeba dodržet harmonogram stanovený ministerstvem vnitra, včetně stanovení 4 členné komise pro 
volby a zajistit organizaci voleb, včetně všech náročných administrativních úkonů. Seznámil 
zastupitele s organizací voleb. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 65/2022 

Zpráva k přípravě a organizaci volby prezidenta v roce 2023  
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Zpráva k přípravě a organizaci volby prezidenta v roce 2023“ 
a 
I. Bere ji na vědomí 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 65/2022 bylo schváleno. 
 
Starosta informoval o možnosti vybudování „Dětského hřiště“. Seznámil zastupitelstvo obce 
s návrhem společnosti Bonita Group Service s. r. o. na vybudování Hřiště Bonita. Je nutno vybrat 
místo pro hřiště a rozsah jeho vybavení. Následně stanovit firmu, která bude vybudování realizovat. 
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Navrhuje, aby tímto problémem byla pověřena místostarostka obce. Starosta navrhuje ke spolupráci 
p. Ledererovou, která toto přijímá a zaměří se na zjištění požadavků mladých rodin v obci.  
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 66/2022 
Zajištění provozu restaurace a obchodu  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Ukládá 
   Pavlíně Kolářové, místostarostce obce 
   Zajistit výběr místa hřiště, jeho vybavení a podat návrh na firmu a způsob realizace akce, včetně 
ekonomických nákladů.                                     T: 30. 3. 2023  
Výsledek hlasová:  hlasů pro: 6 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 1 
Starosta konstatoval, že usnesení 66/2022 bylo schváleno. 
 
Starosta informoval zastupitele, že vznesl písemný dotaz na odbor dopravy Kraje Vysočině s možností 
rozšíření dopravní obslužnost z Hojovic do Kamenice nad Lipou. Předložil zastupitelstvu mail, ve 
kterém je odpověď pracovníka odboru, který uvádí, že Kraj Vysočina nepočítá se zavedením přímého 
spoje z Hojovic do Kamenice nad Lipou. Informace starosty byla projednána zastupiteli v rozsahu, že 
starosta bude i nadále jednat o možnosti zajištění dopravní infrastruktury.  
Starosta obdržel informaci z kraje Vysočina, kterou všichni berou na vědomí. Po skončení diskuze 
přečetl starosta návrh usnesení 

Usnesení 67/2022 
Zajištění dopravní dostupnosti do Kamenice nad Lipou  

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Bere na vědomí 
   informaci starostovi obce o jednání s Krajem Vysočina na zajištění dopravní obslužnosti do 
Kamenice nad Lipou.                             
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 67/2022 bylo schváleno. 
 
Dále starosta navrhl, aby nová zastupitelka měla ve svojí gesci činnosti směřující k rozvoji obce 
v tomto rozsahu: 
Alena Ledererová – garance za komunikaci s mladšími lidmi z obce 
Tímto návrhem by došlo ke zlepšení práce zastupitelstva v oblasti kontaktu a zjišťování potřeb 
mladých rodin a přenesení jejich návrhu na zastupitelstvo. Následně přednesl starosta návrh 
usnesení. Starosta se dotázal, zda má někdo z členů zastupitelstva připomínku k předloženému 
návrhu. Není-li tomu tak, dává hlasovat. 
Paní Ledererová k tomu uvádí: ano, souhlasím s tím, že budu informovat zastupitelstvo o potřebách 
mladých rodin v obci. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

Usnesení 68/2022 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a  
I. Souhlasí 
      s rozsahem gesce pro zastupitelku a to:  
     Alenu Ledererovou – garance za komunikaci s mladšími lidmi z obce 
Výsledek hlasování:  hlasů pro 7 hlasů proti 0 hlasů zdržel  
Starosta konstatoval, že usnesení 68/2022 bylo schváleno. 

Bod programu 9. Dotazy členů zastupitelstva 
Nikdo ze zastupitelů nepředložil dotaz. 
 
Bod programu 10. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými 
materiály – 2. část 
Ze strany přítomných občanů nebyla vznesena žádná připomínka ke správě obce nesouvisející s 
projednávanými materiály. 
 
Starosta všem přítomným poděkoval. 
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Protože se nikdo další do diskuze nehlásí, končí diskuze. A protože dnešní program ustavujícího 
zasedání zastupitelstva obce byl vyčerpán, končí také dnešní jednání. 
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 21:50 hod. 
                  

      Hana Šelepová           Alena Ledererová 
                ověřovatel zápisu            ověřovatel zápisu 
              

    
 
 
     Petr Hradecký                        

                 starosta obce             
 
 
 
 
 
Zapsala: Alena Hradecká 
Hojovice 24. 11. 2022 
 
 
Datum vyvěšení: 29. 11. 2022 
Datum sejmutí:  viz úřední deska 


